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Protokół nr XXVI/ 2008  

 
z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie  

 
odbytej w dniu 30 lipca 2008 roku w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego  
  

w Zawidowie. 
 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie 17.10, zakończono o godzinie 19.45 
 
Ustawowy skład liczby Rady liczy 15 radnych, na sesji jest obecnych 14 radnych. 
W sesji udział wzięli zaproszeni goście wg załączonej list obecności. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Robert Drabko. 
 
Na sesji stwierdzono kworum – czyli skład osobowy który może podejmować prawomocne 
uchwały. 
 
Propozycje porządku obrad radni otrzymali na piśmie, który przedstawiał się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej z dnia 19 czerwca 2008r. 
2. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej. 
3. Informacja na temat prowadzonych inwestycji i remontów w Zawidowie. 
4. Podjęcie uchwał w sprawi: 

4.1.  wyrażenie zgody na przedłużenie umów dzierżawy nieruchomości gruntowej 
położonej w Zawidowie 
4.2. sprzedaży nieruchomości niezabudowanych – dz. nr ew.: 429/2, 429/3, 429/8 
4.3. sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. nr 430/11 
4.4. sprzedaży nieruchomości niezabudowanych – dz. nr 915/7, 915/8, 915/9, 915/10 

      4.5. sprzedaży nieruchomości niezabudowanych – dz. nr 170/27, 170/ 28 
            4.6. wprowadzenie zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008 
            4.7. Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008-2012 
            4.8. Planu Odnowy Miejscowości Zawidów na lata 2008-2015 

5. Zapytania, wnioski, i interpelacje. 
6. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 
7. Sprawy różne. 

 
 
Przewodniczący Robert Drabko – zapytał czy ktoś wnosi uwagi do przedstawionego porządku 
obrad i zaproponował dla sprawniejszego prowadzenia sesji zamienić punkt 4 z 6. 
 
Radny Andrzej Pilarski – wnioskuję o zdjęcie z porządku obrad punku 4.8. ponieważ uważam, 
że ten dokument powinien być przedyskutowany, omówiony i powinny być naniesione 
poprawki w obecności wszystkich komisji Rady Miejskiej i z udziałem wszystkich autorów 
(tej firmy która opracowała dokument.) 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał pod głosowanie poprawkę do planu dzisiejszej sesji 
wniesioną przez radnego Pilarskiego. 
 
Za przyjęciem – 13 głosów. 
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Za odrzuceniem – 0 głosów. 
Wstrzymało się -  1 głosów. 
 
Punkt 4.8 został ściągnięty z dzisiejszego porządku obrad.. 
 
Po zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco: 
  

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej z dnia 19 czerwca 2008r. 
      2.  Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej. 
      3.  Informacja na temat prowadzonych inwestycji i remontów w Zawidowie. 
      4.  Zapytania, wnioski, i interpelacje. 
      5.  Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 
      6.  Podjęcie uchwał w sprawi: 
           6.1. wprowadzenie zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008 
           6.2. wyrażenie zgody na przedłużenie umów dzierżawy nieruchomości gruntowej                     

położonej w Zawidowie 
           6.3. sprzedaży nieruchomości niezabudowanych – dz. nr ew.: 429/2, 429/3, 429/8 
           6.4. sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. nr 430/11 
           6.5. sprzedaży nieruchomości niezabudowanych – dz. nr 915/7, 915/8, 915/9, 915/10 
           6.6. sprzedaży nieruchomości niezabudowanych – dz. nr 170/27, 170/ 28 
           6.7. Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008-2012 
       7. Sprawy różne. 
      
 
W Komisji Wniosków pracowali : 
Radny Andrzej Pilarski i Radny Włodzimierz Michalki ewicz. 
 
 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej z dnia 19 czerwca 2008 r. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – stwierdził że protokół przedstawiony w ustawowym czasie, 
liczy 15 stron, był wystawiony do wglądu, oraz na stronie internetowej. Zapytał czy są uwagi 
do przedstawionego protokołu? 
 
Radny Andrzej Pilarski – powiedział że protokół został napisany dobrze i tak widzi przyszłe 
protokoły. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał protokół pod głosowanie. 
 
 
Za przyjęciem – 13 głosów 
Za odrzuceniem – 0 głosów 
Wstrzymało się – 1 głosów 
 
Projekt protokołu został przyjęty stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujący. 
 

2. Informacja przewodniczącego. 
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Przewodniczący Robert Drabko – w lipcu dyżurowałem 2 razy. 2 razy nie mogłem przyjść. 
Podczas dyżuru odwiedziła mnie obecna tu pani Kęsicka i poruszyła sprawy związane z 
tegorocznymi Urodzinami Jakuba, starymi Dniami Zawidowa. Pani Kęsicka podchodziła do 
nazwy bardzo sceptycznie i bardzo jej się ta nazwa nie podobała jak i wielu innym 
mieszkańcom. Odwiedził mnie pan Stempień. Rozmawialiśmy o przekształceniu sekcji tenisa 
stołowego w taki klub jak działa Piast Zawidów. Zostały również wysłane informacje 
dotyczące spraw  związanych z urzędem skarbowym. Nie wszystkie wyjaśnienia do 
oświadczeń majątkowych wpłynęły, dlatego prosiłbym o uzupełnienie tych informacji. 
Poruszyłem sprawę diet, była propozycja uchwały, ale zrezygnowaliśmy z tego ponieważ 
moim zdaniem na wakacje podwyżek się nie przyznaje i wcześniej chciałbym się 
skonsultować z przewodniczącymi komisji stałych. Mam dla nich pewną propozycję i myślę 
że taki projekt uchwały mógłby powstać w sierpniu albo we wrześniu. 
 

3. Informacja na temat prowadzonych inwestycji i remontów w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – proszę o zreferowanie tematu przez osobę wyznaczoną  
przez pana burmistrza. 
 
Zastępca burmistrza – pierwsze to Ostróżno. Zostało wykonane zgodnie z kosztorysem, 
dofinansowane i rozliczone. Dofinansowanie wpłynęło z Funduszu Obszarów Gruntów 
Rolnych. Na dzień dzisiejszy prowadzony jest remont nawierzchni przy kaplicy, które 
wykonuje Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych, które wygrało przetarg na to, ponieważ ta 
cena ofertowa była trochę niższa, zostało nam z planowanych pieniędzy trochę złotych 
dlatego chcielibyśmy przedłożyć projekt remontu kaplicy. Jeżeli informacje od wykonawcy są 
prawdziwe jutro, albo pojutrze powinna zacząć się budowa oświetlenia na ulicy Kolejowej. 
Umowa jest podpisana tylko wykonawca czekał na materiał. Jeżeli poprawka w budżecie 
pójdzie na tą pozostałą część to po niedzieli ogłosiłbym przetarg i oświetlenie byłoby 
skończone do końca ulicy Kolejowej. Kolejną rzeczą jest ulica Okrzei która jest skończona, 
rozliczona. Tutaj gdzie był kosztorys na 260.000 całość zadania razem z nadzorem została 
wykonana za 150.000. Na dzień dzisiejszy czekamy na protesty związane z ORLIKIEM2012 
jeżeli ich nie będzie to w piątek podpisujemy umowę z wykonawcą i wchodzi on na górną 
płytę boiska. Planowaliśmy 1.100.000 na wykonanie tego zadania bez budynków, które mają 
się tam znajdować. Wygrała oferta 870.000 tysięcy. Następnym zadaniem jest oświetlenie 
ulicy Zgorzeleckiej. Geodeci dostarczyli nam już mapę do celów projektowych i projektant 
ma zacząć swoją pracę. Musimy odczekać 2 miesiące na pozwolenie ponieważ jest ono 
wydawane przez wojewodę a nie przez powiat. Pozostały jeszcze częściowe remonty 
nawierzchni dróg, znaleźliśmy innego wykonawcę niż do tej pory być może uda zmienić się 
jakość wykonywanych robót. Przymierzaliśmy się jeszcze do projektu remontu strażnicy, ale 
zrobimy to pod warunkiem ze wykonawca pozwoli nam się zmieścić w kwocie 8.000 tyś. 
Mamy sygnał z Urzędu Marszałkowskiego ze tworzony jest program bezpieczeństwa 
województwa dolnośląskiego i będą pieniądze na remonty remiz i wyposażenie. Pierwszym 
takim punktem jest zakup małego, lekkiego samochodu dla straży. 
 
Burmistrz miasta – chciałbym dodać że te 870.000 tysięcy jest jak na razie najniższa ofertą 
która z jednej strony nas ogromnie cieszy a z drugiej mobilizuje do tego żeby zrobić u nas to 
samo za 870.000 tysięcy co drugi wykonawca ma zrobić w tym samym zakresie w Legnicy za 
1.700.000. ofert było sześć. Oferent, który u nas wygrał już w sąsiedniej miejscowości 
weźmie za to samo zadanie 200.000 więcej. Po drugie chciałbym prosić państwa o pomoc w 
pozyskaniu projektanta ponieważ jest on teraz bardzo potrzebny i dzięki niemu moglibyśmy 
wiele spraw pchnąć do przodu. 
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Przewodniczący Robert Drabko – zapytał czy są pytania do burmistrza miasta. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał kto wygrał przetarg? 
 
Zastępca burmistrza – odpowiedział że GEOBUD. 
 
Burmistrz miasta – dodał że przetarg wygrało konsorcjum którego liderem jest 
przedsiębiorstwo wielobranżowe GEOBUD pan Artur Mróz Zgorzelec to ten sam co robił 
ulice Okrzei a jego partnerem jest Media Stadion spółka z o.o ze Szczecina. 
 
Radna Teresa Brud – zapytała czy ten wykonawca wykonywał podobne roboty gdzieś w 
okolicy? 
 
Zastępca burmistrz – odpowiedział że wykonywał stadion w Zgorzelcu. 
 
Radny Andrzej Pilarski – czy były jakieś uwagi bądź nieporozumienia z wykonawcą gdy ten 
remontował ulicę Okrzei? 
 
Burmistrz miasta – odpowiedział że żadnych. Ma dobre podejście do pracy, dobrych 
fachowców i dobry sprzęt na najwyższym poziomie.  
 
 

4. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Radna Janina Kozłowska – zapytała burmistrza czy w tym roku przewidziane jest oddanie 
terenu przy ulicy Zgorzeleckiej, Słowackiego pod postawienie garaży blaszanych?  
 
Burmistrz miasta – odpowiedział że jeżeli znajdą się pieniądze na to, to tak, a jeżeli się nie 
znajdą to niestety nie. 
 
Radny Andrzej Pilarski – czy dostaliście zaproszenie na odbiór parkingu przy Biedronce? 
 
Burmistrz miasta – odpowiedział że nie, ponieważ żadnego odbioru jeszcze nie było, ale 
jeździliśmy tam codziennie i wnosiliśmy swoje uwagi. Kierownik robót był u nas i była 
kwestia spuszczenia wody z nawierzchni przy ulicy Kopernika w zamian wykonania 
kawałków chodnika od ulicy Wilczej. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał czy zatwierdzono zmianę organizacji ruchu? 
 
Zastępca burmistrza – odpowiedział że zmianę organizacji ruchu zatwierdza powiat i to jest 
zrobione przy projekcie. 
 
Radny Andrzej Pilarski – z mojej wiedzy o ruchu drogowym tam są sprzeczne znaki, nie ma 
znaku ograniczenia prędkości. Panie burmistrzu gdyby się dało proszę o rozmowę z 
kierownikiem i ustawienie znaku ograniczenia prędkości, dwóch spowalniaczy z jednej i z 
drugiej strony, oraz ustawienie znaku „zakaz zatrzymywania nie dotyczy mieszkańców ul. 
Norwida.” 
 
Burmistrz miasta – odpowiedział że postara się to załatwić. 
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Radny Andrzej Pilarski – zapytał p. Skarbnik jakie mienie gminy zostało sprzedane w  
ostatnim czasie? 
 
 
Skarbnik Kazimiera Bilmon – odpowiedział że od ostatniej sesji nic. Są po wpłacane wadia na 
mieszkania. Był ogłoszony przetarg na działki przy ul. Wilczej, Szybów, ale zainteresowany 
nie przyszedł na przetarg ani nie wpłacił wadium. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał dyrektora Ośrodka Kultury od kogo dostał w darowiźnie 
kostkę? 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział że od spółki ELTUR WAPORE na nasz wniosek. 
Zawarliśmy umowę w zamian tego będziemy reklamować tę spółkę. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał kto wykonywał ułożenie tej kostki? 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział że Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał prezesa PUKu czy wykonanie tego zbocza na cmentarzu 
było w projekcie? 
Prezes PUKu – odpowiedział że tak. Te płyty żelbetowe były wykorzystane ze starego 
ogrodzenia, dolna część będzie obmurowana klinkierem i nad tym murkiem będzie jeszcze 
czapa. To co jest w tej chwili będzie jeszcze obsypane ziemią i tam będzie posiana trawa. 
 
Radny Andrzej Pilarski – powiedział że patrząc na te kosze na cmentarzu co najmniej jeden 
powinien być wymieniony, ponieważ to jest też wizytówka naszego miasta. 
 
Prezes PUKu – odpowiedział że te kosze będą niebawem wymienione, podpisze umowę ze 
Zgorzelcem i tam będzie jeden większy kontener KP7 lub KP12. 
 
Radny Andrzej Pilarski – przechodząc koło targowiska miałem okazję zobaczyć że tamtejszy 
kontener również mógłby zostać wymieniony. 
 
Prezes PUKu – powiedział że ma już wyremontowanych kilka kontenerów, które zostały 
zdjęte z zasobów komunalnych i będzie je sukcesywnie wymieniał. 
 
Radna Janina Kwolek – zapytała kto opróżnia kontenery PCK, ponieważ są one przepełnione 
i ludzie stawiają worki z ciuchami obok tego konteneru. 
 
Burmistrz miasta – powiedział że możemy odszukać nr do tej firmy zajmującej się 
opróżnianiem tych kontenerów i poprosić o wywiezienie tych ciuchów. 
 
Radna Teresa Brud – zapytała prezesa PUKu czy w najbliższym czasie przewiduje podwyżkę 
za wodę i ścieki? 
 
Prezes PUKu – odpowiedział że obecna taryfa obowiązuje przez rok. 
 
Radna Teresa Brud – czy to wystarcza na koszty wydobycia i sprzedaży? 
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Prezes PUKu – odpowiedział że gdybyśmy chcieli żeby cena m3 wody i  ścieków pokrywała 
w 100% i pozwalała jeszcze zarobić to ta woda byłaby trochę droższa. 
 
Radna Teresa Brud – zapytała czy dalej PUK będzie wywoziło śmieci z terenu miasta czy 
przymierzacie się do oddania tego innemu przedsiębiorstwu. 
 
Prezes PUKu – odpowiedział że są prowadzone rozmowy z większym przedsiębiorstwem, 
żeby przejął obowiązek wywozu nieczystości z terenu miasta. 
 
Radna Teresa Brud – dlaczego byłby pan skłonny oddać tę usługę?  
 
Prezes PUKu – ponieważ ta część gospodarki jest deficytowa. 
 
Burmistrz miasta – dodał ,że również dlatego, że zacznie się problem z wysypiskiem. 
 
Radny Marian Gorgolik – zapytał czy burmistrz mógłby rozwinąć temat związany z 
wysypiskiem. 
 
Burmistrz miasta – to że powiat zgorzelecki będzie miał problem z wysypiskiem było 
wiadomo do lat. Koncepcje były różne tak jak różne były ustawy rządowe. Żaden powiat 
poniżej 100.000 tysięcy mieszkańców nie dostanie pozwolenia na wysypisko śmieci. W 
międzyczasie tę cyfrę podniesiono do 150.000 tysięcy. Równocześnie forsowana była przez 
powiat sprawa spalarni, ale nie udało się ponieważ człowiek, który chciał postawić tę 
spalarnie za darmo postawił warunek że musi być co miesiąc odpowiednia ilość 
sprasowanych śmieci, których w powiecie nie mamy. W tej chwili kwestia tego co z 
wysypiskiem śmieci jest kwestią powiatu.  
 
Radna Teresa Brud – zapytała jak na dzień dzisiejszy wygląda sprawa obwodnicy? 
 
Burmistrz miasta – odpowiedział że obwodnica zepchnięta została przez plany na lata 2008 – 
2012 i planami związanymi z mistrzostwami europy 2012. Zniknęła z listy priorytetowej i 
została na rezerwowej. Jeżeli zmienią się układy finansowe w województwie to ta obwodnica 
jest na liście priorytetowej. 
 
Radna Teresa Brud – w takim układzie jaki tonaż  przejeżdża przez nasze miasto? 
 
Burmistrz miasta – odpowiedział że obie strony czyli my i Czesi dopuściliśmy ruch przez 
przejście graniczne pojazdów o łącznej masie 12 ton. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał czy w ostatnim okresie nadzór prawny uchylił jakieś 
uchwały Rady Miejskiej w Zawidowie.  
Zastępca burmistrza – odpowiedział że nie. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – zapytał burmistrza od kiedy zaczną się roboty związane z 
ORLIKIEM? 
 
Burmistrz miasta – odpowiedział że jak najszybciej. A termin realizacji wynosi 3 miesiące. 
 

5. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 
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Przewodniczący Robert Drabko – powiedział że odpowiedzi na zapytania były udzielane na 
bieżąco. A wniosków nikt nie zgłaszał. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – ogłosił 15 minut przerwy. 
 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

     6.1. wprowadzenie zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
 

Przewodniczący Robert Drabko – zaproponował aby zacząć od procedowania na projektem 
uchwały dotyczącym wprowadzenia zmian w budżecie na rok 2008. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – zapytał o stanowiska komisji, oraz o to czy są pytania bądź 
wnioski to tej uchwały. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne. 
Komisja  Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie indywidualne. 
 
Radny Andrzej Pilarski – wrócę do swojego wniosku który został przyjęty odnośnie schodów 
przy ul. Szkolnej i proszę na następną sesję o wprowadzenie zmian do budżetu w celu 
realizacji tego wniosku. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXVI/117/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 lipca 2008 roku. 
 
Za przyjęciem – 14 głosów 
Za odrzuceniem – 0 głosów 
Wstrzymało się – 0 głosów 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 14 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 
 
          6.2. wyrażenie zgody na przedłużeni umów dzierżawy nieruchomości gruntowych     

położonych w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – zapytał czy są pytania co do tego projektu uchwały i 
zaproponował aby pytania zadawać Janinie Macutkiewicz. 
 
Radny Andrzej Pilarski – poprosił o sprecyzowanie o jakie działki chodzi. 
 
Janina Macutkiewicz – odpowiedziała że to chodzi o działki gdzie usytuowane są garaże typu 
blaszak ul. Lubańska, ul. Słowackiego, ul. Broniewskiego. Burmistrz ma takie kompetencje 
aby zawierać umowy na 3 lata, jeżeli komuś umowa się kończy to musi znowu przychodzić, 
pisać podanie i przedłuża mu się znowu na 3 lata. Jest to niezgodne z prawem ponieważ 
powinno się ogłaszać przetarg na to miejsce garażowe, a jeżeli jest uchwała rady to 
automatycznie przedłuża się taka umowa. 
 
Radny Andrzej Pilarski – czy to będzie zgodne z prawem jak my uchwalimy te uchwałę 
ponieważ rozmawiałem z mecenasem i mówił że cos się pozmieniało w przepisach. 
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Janina Macutkiewicz – odpowiedziała że podstawy prawne były uzgadniane z Regionalną 
Izbą Obrachunkową i funkcjonuje to w innych miejscowościach. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie indywidualne. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXVI/118/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 lipca 2008 roku. 
 
Za przyjęciem – 14 głosów. 
Za odrzuceniem – 0 głosów. 
Wstrzymało się – 0 głosów. 
 
Projekt uchwały został przyjęty stosunkiem głosów 14 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 
 
         6.3. sprzedaż nieruchomości niezabudowanych – dz. nr 429/2, 429/3, 429/8 
 
Janina Macutkiewicz – te działki zostały podzielone już kilka lat wcześniej i pozostały 
zmienione pod budownictwo mieszkaniowe. A ta duża działka nie została podzielona 
ponieważ jest osoba którą interesuje zakup takiej dużej działki. Na działkach 429/3 i 430/11 
rośnie po jednym dębie i one zostaną zachowane. 
 
Teresa Brud – zapytała czy na działce 430/11 znajduje się lasek? I pod jakie budownictwo 
zostanie przeznaczona ta działka? 
 
Janina Macutkiewicz – odpowiedziała że tak. I zostanie przeznaczone pod budownictwo 
mieszkaniowe. 
 
Radna Maria Szkwarek – zapytała czy jest zainteresowanie całą działką 430/11. 
 
Janina Macutkiewicz – odpowiedziała że tak. 
 
Radna Janina Kwolek – powiedziała ze to jest ten teren gdzie dzieci z ul. Cichej, Wesołej i 
Budowlanych grały w siatkę. Czy mamy coś w zamian? 
 
Janina Macutkiewicz – odpowiedziała że jest to teren przy drodze, jest uzbrojony i 
przyniósłby dodatkowe dochody dla gminy. 
 
Radna Teresa Brud – zapytała czy ten drzewostan zostanie zachowany? 
 
Janina Macutkiewicz – odpowiedziała że w części, ponieważ jest to zastrzeżone. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał czy mieszkańcy wnosili jakieś uwagi? 
 
Janina Macutkiewicz – odpowiedziała że nie rozmawiała na ten temat z mieszkańcami. 
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Przewodniczący Robert Drabko – zapytał o stanowiska komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów– głosowanie indywidualne. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie indywidualne. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXVI/119/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 lipca 2008 roku. 
 
Za przyjęciem – 13 głosów. 
Za odrzuceniem – 0 głosów. 
Wstrzymało się – 1 głosów. 
 
Projekt uchwały został przyjęty stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujący. 
 
 
          6.4. sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz. nr 430/11 
 
Przewodniczący Robert Drabko – zapytał o stanowiska komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska– głosowanie indywidualne. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – podał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXVI/120/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 lipca 2008 roku. 
 
Za przyjęciem – 11 głosów. 
Za odrzuceniem – 3 głosów. 
Wstrzymało się – 0 głosów. 
 
Projekt uchwały został przyjęty stosunkiem głosów 11 za, 3 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 
 
          6.5. sprzedaż nieruchomości niezabudowanych – dz. nr 915/7, 915/8, 915/9, 915/10 
 
Janina Macutkiweicz – działki przy ul. Prusa, teren uzbrojony. Z jednej strony prawie 
wszystkie działki zostały sprzedane. 
 
Radny Krzysztof Iwanicki – zapytał czy będzie w przyszłości możliwość podzielenia działki 
915/11 żeby był jakiś dojazd. 
 
Janina Macutkiewicz – odpowiedziała że tam jest dojazd, ale działki będą się łączyć i będzie 
dojazd z przodu tych działek. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne. 
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Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu  – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie indywidualne. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – podał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXVI/121/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 lipca 2008 roku. 
 
Za przyjęciem – 14 głosów. 
Za odrzuceniem – 0 głosów. 
Wstrzymało się – 0 głosów. 
 
Projekt uchwały został przyjęty stosunkiem głosów 14 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 
 
       6.6.  sprzedaż nieruchomości niezabudowanych – dz. nr 170/27, 170/28 
 
Janina Macutkiewicz – powiedziała że to również są działki uzbrojone, na odnodze ul. 
Dębowej. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu  – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie indywidualne. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXVI/122/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 lipca 2008 roku. 
 
Za przyjęciem – 14 głosów. 
Za odrzuceniem – 0 głosów. 
Wstrzymało się – 0 głosów. 
 
Projekt uchwały został przyjęty stosunkiem głosów 14 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 
 
 
          6.7. Wieloletni Plan Inwestycyjny na lata 2008-2012 
 
Przewodniczący Robert Drabko – otworzył dyskusje dotyczącą  tego projektu uchwały. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zgłosił poprawkę do uchwały w punkcie 17 polegającą na 
przesunięciu kwoty 39.600 z roku 2012 na rok 2009 na przebudowę chodnika przy ul. M. C. 
Skłodowskiej, ponieważ są tam tereny inwestycyjne i coraz bardziej się one rozbudowują. 
 
Radna Maria Szkwarek – wniosła poprawkę o dopisanie w punkcie 16 ul. Jana Pawła II , rok 
niech będzie ten sam i kwota niech będzie taka sama jak na ul. Strzelecką. Jeżeli my tego nie 
zrobimy to nie mamy na kogo liczyć. 
 
Radna Teresa Brud – zgłosiła poprawkę o dopisanie w planie wykonania nawierzchni ul. 
Osiedle, na lata 2009-2010 w kwocie 390.000 ponieważ jest to jedyna ulica w Zawidowie 
która posiada nawierzchnię gruntową. 
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Radna Janina Kwolek – zapytała w którym miejscu planowany jest plac zabaw? 
 
Burmistrz miasta – odpowiedział, że to będzie na ul. Kolejowej. 
 
Radna Janina Kwolek – zapytał co planowane jest przy Ośrodku Kultury, ponieważ jest tam 
wpisana kwota 1.000.000 złotych? 
 
Zastępca burmistrza – odpowiedział że to jest sala w Ośrodku kultury, to jest park, amfiteatr. 
 
Zastępca burmistrza – w punkcie 6 trzeba poprawić środki własne na lata 2009-2010 na kwotę 
1.064.000 a środki inne na 2.128.000 
 
Radna Janina Kwolek – powiedziała że w punkcie 14 trzeba zamienić ul. M. C. Skłodowskiej 
na ul. Dębową. 
 
Skarbnik Kazimiera Bilmon – powiedział że w punkcie 19 trzeba zmienić kwotę 390.000 na 
490.000 i roku 2008 dopisać kwotę 100.000 w środkach własnych. 
 
Przewodniczący Robert Drabko -  zaproponował głosowanie scalone dla wszystkich 
wprowadzonych poprawek. 
 
Za przyjęciem –  13 głosów. 
Za odrzuceniem – 0 głosów. 
Wstrzymało się – 1 głosów. 
 
Poprawki zostały przyjęte. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał pod głosowanie projekt całej uchwały wraz z 
przyjętymi poprawkami. 
 
Uchwała nr XXVI/123/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 lipca 2008 roku. 
 
Za przyjęciem – 13 głosów. 
Za odrzuceniem – 0 głosów. 
Wstrzymało się – 1 głosów. 
 
Projekt uchwały został przyjęty stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujący. 
 

7. Sprawy różne. 
 
Burmistrz miasta – zaszły pewne sprawy o których chciałbym państwa powiadomić. 
Rzeczypospolita przeprowadziła ranking wszystkich gmin, miast, powiatów itd. w kilku 
kategoriach. Ranking samorządów wydaje mi się najważniejszy, sklasyfikowani zostaliśmy w 
trzech kategoriach a mianowicie europejski samorząd gmin miejskich i miejsko-wiejskich na 
67 miejscu. W rankingu samorządów gmin miejskich i miejsko-wiejskich na 58 miejscu i w 
rankingu innowacyjności gmin na 50 miejscu. Dyplom który przywiozłem z Warszawy wisi 
na tej Sali. A zwieńczeniem tego jest list pana marszałka Marka Łapińskiego. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
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Radny Andrzej Pilarski – zapytał czy dochodzą jakieś skargi na temat baru Chemical Staff 
naprzeciwko banku spółdzielczego. 
 
Burmistrz miasta – odpowiedział że nie. 
 
Radny Andrzej Pilarski – powiedział że jest okres wakacyjny i sprzyja on szaleństwom i w 
godzinach nocnych wałęsa się młodzież bez opieki dorosłych i dewastuje miasto i utrudnia to 
życie nie tylko mnie ale i wielu innym mieszkańcom. Proszę naciskać policję żeby coś z tym 
zrobiła. 
 
Burmistrz miasta – powiedział że na te okoliczności skargi są i sam mógłby się do nich 
dołączyć. 
 
Radny Krzysztof Iwanicki – mam taką uwagę co do turnieju siatkówki. Wszystko byłoby 
fajnie tylko boisko w ogóle nie było przygotowane a trawniki nie były skoszone. Mam taką 
uwagę aby przed tymi teatrami zrobić porządek na rynku. 
 
Przewodniczący Robert Drabko stwierdził, że program XXVI sesji został wyczerpany i o 
godz. 19.45 zakończył obrady sesji. 
 
 
 
         Przewodniczący Rady 
 
 
              Robert Drabko 
 
 
Protokolant: 
Daria Baćkora 
 
 

 
  


